

Application No (Official only) \_\_\_\_\_

## **Samsung 第 60 屆體育節—「全民運動」攝影比賽** **Samsung 60<sup>th</sup> Festival of Sport – “Sport for All” Photo Contest**

### **甲部/Part I: 基本資料 / Basic Information**

中文姓名 (必須與香港身分證相同) \_\_\_\_\_

Name in English ( must be same as HKID Card) \_\_\_\_\_

出生日期 / Date of birth \_\_\_\_\_

香港身分證首四位號碼 / First 4 Digits of HKID (如 / eg : 1234) \_\_\_\_\_

電話號碼 / Phone number \_\_\_\_\_ 電郵地址 / E-mail address \_\_\_\_\_

### **乙部/Part II: 相片描述 (限 50 字以內) / Description of the Photos (within 50 words)**

1. \_\_\_\_\_
2. \_\_\_\_\_
3. \_\_\_\_\_

### **丙部/Part III: 參賽條款 / Terms and Conditions**

凡提交攝影作品參加《Samsung 第 60 屆體育節—「全民運動」攝影比賽》，即代表參賽者已細閱並同意比賽條款及細則，並受其約束(以大會網上詳細條款為準)。

By entering “Samsung 60<sup>th</sup> Festival of Sport Photo Contest”, you acknowledge that you have read and understood the terms and conditions and agree to be bound by them (For details, please refer to official website- <http://fos.hkolympic.org>).

凡提交作品參加比賽，即表示參賽者已確認參賽作品沒有違反任何參賽者居住地之法例。主辦機構及贊助商將不會為參賽者因參賽而觸犯當地法例負上任何責任。

By entering the competition, you also confirm that you do not breach any law of Hong Kong regarding the legality of entering the competition. The Organizer and Sponsor will not be responsible for any entrant entering the competition unlawfully or otherwise in breach of Hong Kong law.

如有任何爭議，主辦機構保留最終決定權。

The Organizer reserves the right of final decision of any dispute.

參賽者簽署 / Participant's signature \_\_\_\_\_

### **18 歲以下參賽者適用 / For participants aged under 18**

家長/監護人姓名 / Name of Parent / guardian \_\_\_\_\_

家長/監護人簽署 / Parent / guardian's signature \_\_\_\_\_

### **個人資料收集聲明 / Personal Information Collection Statements**

閣下提供之個人資料將予保密，並只用作處理有關本比賽之事宜。

Personal data provided by you will be used only for the purposes related to this event.